



Foto's: Hieke de Boer

Dromen van een Frans chateau

Menigeeen droomt ervan, Hieke de Boer uit Bantega maakte haar Franse droom waar. De Friezin kocht in 2014 een heus chateau in Frankrijk, was jarenlang aan het verbouwen en kon eind juli 2020 eindelijk de eerste gasten in haar chambre d'hôtes ontvangen.

Frankrijkvirus

Twintig jaar geleden werd Hieke de Boer (1961) door het Frankrijkvirus gegrepen: "Ik was toen al een tijdje aan het mijmeren over een ander leven, een leven in Frankrijk. Weg van het gejaagde leven in Nederland. Minder stress, meer genieten van de natuur en ruimte voor de paarden en honden, dat was het doel. In 2000 ging ik voor eerst op ontdekkingsreis naar een leven in Frankrijk". De jaren daarna volgen vele tripjes en bezichtigingen. Een wijnboerderij in de Dordogne, een manoir in de Bourgogne en tientallen chateaus. Nergens

was er een klik en de huizenjacht ging een tijdje de koelkast in.

Oud jachtslot

In 2013 vond De Boer de droomplek: de Creuse, een departement in het midden van Frankrijk, genoemd naar de gelijknamige rivier: "Een heuvelachtig landschap met bossen en groene weiden en prachtige Limousin-koeien. Met meren, beekjes en bronnen, met de keien van Asterix en Obelix en de schoonste lucht van Europa. Prachtige natuur, met kronkelweggetjes waar je heerlijk kunt fietsen, wandelen en paardrijden". In

2014 ging ze terug naar de Creuse, nu om op zoek te gaan naar het droomhuis. En dat vond ze, net buiten het dorp Vallière: een oud jachtslot uit 1896, Château Sourliavoux. "Er moest heel veel aan gebeuren, maar het is een geweldig pand op een geweldige plek", vertelt De Boer.

Droom uitgekomen

De jaren erop werden besteed aan het verbouwen en opknappen van het chateau en het naastgelegen gardeniershuisje. "Het was wel even wennen aan de Franse mentaliteit, maar over het eindresultaat ben ik zeer tevreden".

stelt de kasteelvrouw. In het oude jachtslot zijn drie gastenkamers (chambre d'hôtes) en in het 'tuinmanshuis' is een complete gîte ingericht. Gasten kunnen ook het hele kasteel huren, er is plaats voor acht personen. Eigenlijk zou Château Sourliavoux op 1 april 2020 de kasteeldeuren openen voor gasten, maar de coronacrisis verhinderde dat. De allereerste officiële gasten werden 23 juli door De Boer verwelkomd: "Dat was een spannend moment, maar wat ik heb ernaar uitgekeken. Mijn Franse droom is uitgekomen". chateausourliavoux.com

Le rêve d'un château français

Certains en ont rêvé, d'autres l'ont fait : Hieke de Boer de Bantega (Frise, Pays-Bas) a réalisé son rêve français. En 2014 elle a acheté un véritable château en France, a fait des travaux et a pu recevoir enfin, en juillet 2020, ses premiers visiteurs dans les chambres d'hôtes du château.

L'envie d'aller en France

Il y a vingt ans que Hieke de Boer (1961) est tombée amoureuse de la France. « Cela faisait un petit moment déjà que j'étais en train de rêver d'une autre vie, d'une vie en France.

Loin de la vie agitée aux Pays-Bas. Moins de stress, profiter davantage de la nature et avoir de l'espace pour les chevaux et les chiens, c'était ça, le but. Puis en 2000 je suis allée pour la

première fois à la découverte d'une vie en France. » Pendant les années qui ont suivi elle a alors accumulé plusieurs voyages et de nombreuses visites : un domaine viticole en Dordogne, un manoir en Bourgogne et des dizaines de châteaux. Toutefois, comme elle n'a pas eu de véritable coup de cœur, la recherche des maisons s'est arrêtée pendant quelque temps.

Ancien pavillon de chasse

En 2013 Hieke de Boer a trouvé son lieu de rêve : La Creuse, un département au milieu de la France, qui tient son nom de la rivière qui y coule : « un paysage vallonné avec des forêts, des prairies verdoyantes et de belles vaches limousines. Avec des lacs, des ruisseaux et des sources, les blocs de pierre qui rappellent les menhirs d'Astérix et Obélix sans oublier l'air le plus pur d'Europe. Une nature luxuriante, des routes sinueuses, qui permettent de faire du vélo, des randonnées et de monter à cheval. C'est magnifique ! »

En 2014 elle est revenue en Creuse, dans le but d'aller à la recherche de la maison de ses rêves. Et elle l'a trouvée, juste en dehors du village de Vallière : un ancien pavillon de chasse datant de 1896 : le Château Sourliavoux.

« Il a fallu faire de nombreuses transformations ainsi que de gros travaux, mais c'est une propriété splendide dans un endroit magnifique. » Selon Hieke.

Un rêve réalisé

Les années qui ont suivi ont été consacrées aux travaux et à la restauration du château, ainsi qu'à la maison du jardinier située dans le parc. « Il a fallu s'habituer à la mentalité française, mais je suis très satisfaite du résultat final. », dit la châtelaine. Dans l'ancien pavillon de chasse se trouvent trois chambres d'hôtes et dans « la maison du jardinier » un gîte entier a été aménagé. Les hôtes ont également la possibilité de louer le château en entier, il y a de la place pour huit personnes. L'ouverture du château était prévue le 1^{er} avril 2020, mais la crise du coronavirus l'a malheureusement retardée. Les premiers hôtes ont chaleureusement été accueillis par Hieke le 23 juillet dernier :

« Ce fut un moment excitant, mais comme je l'ai attendu ce jour-là ! Mon rêve français s'est réalisé. » chateausourliavoux.com